
 

Het Jan Louwers Stadion Fit for 55 in 2030! 
Aan B&W van de gemeente Eindhoven      26 jan 2025 

in afschrift aan de gemeenteraad 

Geacht College, 

 Burgermeester Dijsselbloem heeft tijdens de Nieuwjaarsreceptie dd 06 januari 2025 van FC 

Eindhoven zijn steun uitgesproken voor renovatie van het Jan Louwers Stadion. Er  stond een ruim 

verhaal over in de krant van 18 januari 2025 ( https://www.ed.nl/fc-eindhoven/gemeente-steunt-

fc-eindhoven-in-renovatie-jan-louwers-stadion-wat-merken-supporters-daarvan~ac700a93/ ), en 

ook de website van FC Eindhoven zelf maakt er melding van. 

Beide teksten maken in het geheel geen gewag van noodzakelijke verduurzamingsmaatregelen.  

Onze Eindhovense Milieudefensiegroep heeft al eerder de noodzaak gesignaleerd dat, als 

onderdeel van de grotere verduurzamingsopgave van onze stad en regio, ook het FC Eindhoven-

stadion drastisch verduurzaamd moet worden. Omdat uw College optreedt als eigenaar-

verhuurder van het pand, vindt onze groep dat het op uw weg ligt om de voorgenomen steun aan 

de renovatie van dit oude stadion ook te richten op een drastische verduurzaming. 

Het is niet voor het eerst dat Milieudefensie Eindhoven hier met de gemeente over spreekt. OP 

een eerdere brief onzerzijds met een vergelijkbare inhoud is op 01 november 2022 een goed 

gesprek gevolgd met ambtenaren van uw afdeling Sport. In de nasleep van dat gesprek hebben uw 

ambtenaren ons een lijst gestuurd met een aantal al doorgevoerde maatregelen. Kort samengevat 

komen die neer op een drastisch gemoderniseerde verlichtingsinstallatie, en op een forse 

optimalisatie van de bestaande water- en verwarmingsinstallatie. 

Onze Milieudefensiegroep spreekt zijn waardering uit voor deze maatregelen, maar beoordeelt ze 

als noodzakelijk maar op termijn niet voldoende. Dit oordeel is overigens niet bedoeld als 

diskwalificatie van uw afdeling Sport, die zijn best doet met te beperkte middelen.  

Wat er verricht is, is vooral onvoldoende omdat er geen ambitieus einddoel geformuleerd wordt.  

Uiteraard liggen er de gangbare politieke doelen die ook in de grotere maatschappij gelden, zoals 

de 55% broeikasgasreductie uit het Europese Fit for 55 – programma, en de toenemende aandacht 

voor de winning van voldoende drinkwater en dd daaraan gekoppelde grondwaterbalens.  

Maar ook bijvoorbeeld de KNVB heeft voor zijn eigen organisatie kwantitatieve doelen 

geformuleerd. In 2030 wil de KNVB 70% op zijn scope 1-  emissies bespaard hebben (ten opzichte 

van referentiejaar 2014), 100% op zijn scope 2-emissies, en 40% op zijn scope 3- emissies ( zie het 

CO voortgangsverslag en energie actieplan over 2023 van de KNVB).  
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Vergelijkbare ambities mist men waar het om het Jan Louwers Stadion gaat. Men zou bijvoorbeeld 

kunnen denken aan zonnepanelen op de tribunes (al dan niet dunne film-), een 

regenwateropvangsysteem, mogelijk een verdergaande aanpassing van het leidingennetwerk, 

waterloze toiletten, bidirectionele laadpalen voor elektrische auto’s in combinatie met een grote 

batterijopslag, betere en bewaakte fietsenstallingen, en dergelijke.  

Wij achten uw afdeling Sport alleszins in staat om een goed pakket te ontwerpen, en anders moet 

er in de ‘slimste regio van Nederland’ voldoende talent rondlopen dat daarbij kan helpen.  

Ook de financiële middelen zouden niet het probleem mogen zijn. De investeringen verdienen zich 

terug in een hogere huurprijs, welke voor de huurder weer wordt gecompenseerd door lagere 

exploitatielasten.  

Onze Milieudefensiegroep wil u vastprikken op het besparingspercentage van 55% uit Fit for 55. 

Wij roepen uw College op om deze ambitie mee te nemen in de lopende gesprekken met de 

BVO FC Eindhoven. 

De klimaat- en milieu-impact van het voetbalgebeuren aan de Aalsterweg wordt niet alleen 

bepaald door uw inbreng als verhuurder van het vastgoed, maar ook door de bedrijfsvoering van 

de huurder. Dat kan lopen van de elektrificatie van de spelersbus via de footprint van de 

bitterballen via sportkledingbeleid tot het stimuleren van het gebruik van fiets en het openbaar 

vervoer door supporters. Het is moeilijk om een indruk te krijgen van wat FC Eindhoven op dit vlak 

aan opinies en praktijk heeft, omdat de vereniging er nagenoeg geen informatie over op zijn 

website heeft staan.  

Dit alles is een verantwoordelijkheid van de huurder en valt niet onder uw zeggenschap als 

College. Wij kunnen ons echter voorstellen dat bij u de gedachte opkomt dat als uw College als 

verhuurder er alles aan doet om een zo groot mogelijke mate van duurzaamheid te bereiken, u 

ook inspanningen van de huurder mag verwachten.. 

Onze Milieudefensiegroep roept u op om in de lopende gesprekken met FC Eindhoven op 

indringende wijze een klimatologisch en ecologisch bewustzijn bij uw gesprekspartner te 

ontwikkelen.  

 

Met vriendelijke groeten, 

Namens Milieudefensie Eindhoven 
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